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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 25. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 25. 5. 2021 v 15:00 hod. 
místnost č. 349, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Murňák, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, Ing. Eva Tylová, Mgr. Jakub Lepš, 

RNDr. Marcela Plesníková  
Omluven: Ing. Vladimír Schmalz, Milan Maruštík, Bc. Tomáš Štampach, Ondřej Růžička 
Hosté: RNDr. Štěpán Kyjovský (ředitel OCP MHMP), Ing. Dan Frantík (OCP MHMP), Ing. Maria Kazmuková (OCP 

MHMP) 

Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní  

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu výboru, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných k projednání v ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích projednaných v RHMP 

5. Dotace na podporu projektů ke zlepšení životního prostředí hl. m. Prahy pro rok 2021 

6. Plán investičních akcí OCP 

7. Souhrn akademických projektů k problematice adaptace na změnu klimatu v hl. m. Praze 

8. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 15.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a pozvané 
hosty a dále konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové 
výboru byli řádně pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluveni byli Ing. Vladimír Schmalz, Milan 
Maruštík, Bc. Tomáš Štampach a Ondřej Růžička. 

2. Schválení navrženého programu výboru, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Murňák 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
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Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 24. zasedání výboru dne 20. 4. 2021 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných k projednání v ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. RNDr. Jana 
Plamínková uvedla, že tisk týkající se „Klimatického plánu“ již byl podrobně představen a schválen na minulém 
zasedání. K tiskům nebyly dotazy. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje tisk Z-9278, 9258 a Z-9297 ke schválení 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1  

4. Souhrnná informace o tiscích projednaných v RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 26. 4. 2020 do 24. 5. 2021 byl rozeslán elektronicky. Dále 
předala slovo náměstkovi primátora Ing. Petr Hlubučkovi k informaci o vybraných tiscích. V diskusi byl řešen tisk 
„k revitalizaci horní části Václavského náměstí“, kde příprava na pokládku tramvajových kolejí (potažmo výstavba 
retenčních nádrží) byla delimitována na Dopravní podnik.  

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Dotace na podporu projektů ke zlepšení životního prostředí hl. m. Prahy pro rok 2021 

 Předsedkyně výboru předala slovo zástupcům OCP. Ing. Dan Frantík představil novou metodiku rozdělování grantů 
přesahující 200 tis. Kč, která byla nastavena z důvodu transparentnosti výběru žadatelů. RNDr. Jana Plamínková 
podotkla, že komise měla snahu podpořit z velkého počtu co nejvíce projektů, které byly kvalitní a kompletně 
zpracované. V následné diskuzi byly zodpovězeny dotazy na hodnocení a doporučení jednotlivých projektů. Tomáš 
Vojtíšek nahlásil střet zájmů. 

usnesení k bodu 5. 

5.1 výbor doporučuje ZHMP tisk Z-9334 ke schválení 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1  

6. Plán investičních akcí OCP 

Ing. Frantík uvedl prezentaci jako návaznost na představení projektů, které byly výboru předneseny před dvěma lety, 
a informoval o fázi realizace těchto akcí. Mezi realizace na rok 2021 byly zahrnuty tyto akce: Lesopark V Ladech, Les 
Arborka, Park U Čeňku III.etapa, Obnova ovocného sadu na Kličově, Obnova velkého Lítožnického rybníka, Oprava a 
revitalizace rybníka Šeberák, Oprava a revitalizace Miličovského rybníka, Rybník v Bohnickém údolí – výstavba nové 
vodní plochy, Královská obora Stromovka - Obnova parteru  před Šlechtovou restaurací, Přičlenění části Výstaviště ke 
Stromovce, Rekonstrukce historické zdi Obory Hvězda v úseku Kralupská brána – Jinočanská branka, Zázemí údržby a 
dětské hřiště v Oboře Hvězda, Komplex zahrad vrchu Petřína - Oprava kaple sv. Kříže,  Obnova části Letenských sadů 
– sever Etapa E3B a mezi připravované projekty: Oprava Květnice na Petříně, Rekonstrukce cest a sítí v Růžovém 
sadu, Prostor objektu bývalé lanovky, Realizace Viničního svahu – Vítkov, Lítožnice – krajinný park, Les Na Musile, 
Obnova ovocného sadu Radiovka, Meze a výsadby v polích, Revitalizace Vokovického rybníka (Šárecký potok), 
Revitalizace Zámeckého rybníka v Čakovicích, Revitalizace rybníka Sukov, Revitalizace Rokytky v Běchovicích, 
Výstavba rybníka na Letné. V diskuzi byly zodpovězeny dotazy jednotlivým akcím. 
Ing. Petr Hlubuček doplnil informace k ekologickému zemědělství a propachtování pozemků ve vlastnictví HMP.  
Předsedkyně navrhla uskutečnit exkurzi na již zrealizované akce a poděkovala za představené informace. 

7. Souhrn akademických projektů k problematice adaptace na změnu klimatu v hl. m. Praze 

Paní předsedkyně předala slovo Ing. Marii Kazmukové, která informovala o projektech podporovaných  
a koordinovaných s hl. m. Prahou. Jedná se o tyto projekty: Urbanizace předpovědi počasí, kvality ovzduší  
a klimatických scénářů pro Prahu (Univerzita Karlova), Nástroje pro efektivní a bezpečné hospodaření se srážkovou 
vodou na území Prahy – RainPRAGUE (ČZU), Analýza adaptačních opatření ke zmírnění dopadů změny klimatu  
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a urbanizace na vodní režim v oblasti vnější Prahy (VÚV TGM), Strategie zajištění udržitelného managementu povodí 
ovlivňující kvalitu vody v nádržích významných z hlediska potřeb hl. m. Prahy prostřednictvím referenčního 
pracoviště SWAT (ČZU), ČISTÁ VODA - ZDRAVÉ MĚSTO - Cizorodé látky ve vodách podzemních, povrchových  
a odpadních jako důsledek lidské činnosti (VÚV TGM), SWAMP - Zodpovědný management vody v intravilánu obce 
ve vztahu k okolní krajině. 
Náměstek uvedl jako příklad dobré spolupráce s Českým hydrometeorologickým ústavem a VÚV TGM v rámci 
povodní. Dále apeloval na efektivitu projektů, na kterých instituce s hl. m. Prahou spolupracují.  
Ing. Tylová informovala o kvalitní a inspirativní spolupráci MČ Prahy 12 s VÚMOP (Výzkumný ústav meliorací a péče  
o půdu). Jedná se o projekt srážkoodtokové studie, navrhli opatření, která městská část aktuálně realizuje.   

8. Různé 

Závěrem RNDr. Jana Plamínková poděkovala přítomným za účast a konstatovala, že další jednání bude 15. 6. 2021. 
Zasedání bylo ukončeno v 16.50 hod. 

 
 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 

Tomáš Murňák 
ověřovatel zápisu, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 

 


